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PROCES VERBAL 

al ședinței Autorității Teritoriale de Ordine Publică de pe lângă      

Consiliul General al Municipiului București                                              

din data de 26 februarie 2024, ora 10:00 

 

Ședința a avut loc la sediul Primăriei Municipiului București, B-dul 

Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au participat 13 membri 

ai Autorității Teritoriale de Ordine Publică București (6 fizic și 8 online). 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Bună dimineața tuturor! Suntem zece membri, deci avem cvorum și 

putem să începem. Am transmis o ordine de zi cu trei puncte, în primul 

rând îi mulțumesc domnului Stroe că este alături de noi și va avea o 

prezentare, este și membru cu puteri depline al Autorității, aceasta este 

prima ședință în această calitate. De asemenea, mulțumesc și domnului 

director Zoican că este prezent și o să ne prezinte bugetul Direcției 

Generale Situații de Urgență, și la sugestia domnului Stroe, rugămintea ar 

fi să adăugăm punctul 4: o discuție despre evenimentul „Străzi deschise” 

care va începe pe data de 27 aprilie a.c., să vedem cum se organizează 

colegii, și să vedem dacă putem să-i ajutăm. Acestea fiind spuse o să vă 

întreb dacă sunt alte puncte pe care doriți să le punem în discuție la 

această ședință? Nu sunt! Așa că vă propun să votăm ordinea zi cu cele 

trei puncte convocate, plus acest al patrulea punct despre evenimentul 

„Străzi deschise”. Și ca să fac lucrurile mai simple, o să vă întreb dacă 

sunt persoane împotrivă sau persoane care se abțin? Nu este cazul, avem 

voturi în unanimitate pentru, și începem să discutăm despre primul punct 

despre ordinea de zi, respectiv Planul de Ordine și Siguranță Publică al 
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Municipiului București pentru anul 2024. Domnule director Stroe de la 

Direcția de Poliție Locală și Control a Municipiului București aveți cuvântul! 

Domnul director Eduard Stroe 

Bună dimineața! Încă de la început vreau să precizez că acest Plan 

a fost întocmit conform metodologiei prevăzută în Ordinul MAI 92, și dacă 

vreți să o luăm pe capitole: Considerații generale, cadrul legislativ aplicabil 

în domeniu, iar la Capitolul I  - situația operativă la nivelul Municipiului 

București, date statistice, datele statistice sunt furnizate de la Institutul 

Național de Statistică, iar partea de evoluția stării infracționale și 

contravenționale sunt datele furnizate de reprezentatul Poliției Capitalei în 

Comisia Locală de Ordine Publică. Acest Plan este conceput de către 

Comisia Locală de Ordine Publică, față de Planul precedent, Planul 

precedent însemnând 2022, în anul 2023 Planul nu a fost aprobat, în 

comparație cu Planul din anul 2022, schimbările vizează programul de 

lucru al efectivelor, acesta este pe trei schimburi de opt ore, mai puțin 

Serviciul patrulare parcuri care are doar două schimburi, schimbul unu și 

schimbul doi, nu au schimbul trei, și Serviciul Poliția animalelor, care de 

asemenea își desfășoară activitatea pe două schimburi. O altă modificare 

ar fi zonele de siguranță publică care au fost stabilite având la baza situația 

operativă, petițiile pe care le-am înregistrat la nivelul direcției, acestea 

vizează în special zonele aglomerate, zonele centrale unde avem foarte 

mulți oameni ai străzilor, cerșetori, parcagii... 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Domnule director, dacă îmi permiteți!? Ca să intrăm mai în detaliu, 

să discutăm un pic mai mult decât am discutat în ședința Consiliului 

General, să o luăm pe rând: de exemplu, situația operativă la nivelul 
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Municipiului București, aici e o descriere a Municipiului București și a 

populației, spuneți dumneavoastră cu niște date actualizate? 

Domnul director Eduard Stroe 

Exact! De la Institutul Național de Statistică. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, după care sunt niște evenimente sociale, economice, politice și 

religioase la pagina 26, la ce se referă aceste evenimente? 

Domnul director Eduard Stroe 

Evenimente care se vor organiza pe raza Municipiului București și 

avem: sărbătorile naționale, zilele municipiului, sărbători ale organizațiilor 

și asociațiilor profesionale, manifestări sportive, sărbători religioase, 

acestea sunt cele care se organizează în fiecare an.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, ok. Văd, totuși că lipsesc, bineînțeles, în măsura în care pot fi 

cunoscute concerte cu public numeros, adică sunt unii artiști care anunță 

încă din anul 2023, unii sunt artiști care atrag foarte mulți cetățeni pe Arena 

Națională sau în alte locuri, cred că ar fi util să ținem cont pentru anul viitor. 

Domnul director Eduard Stroe 

Noi am prevăzut ce am avut la momentul respectiv, dacă vă uitați la 

sărbătorile asociațiilor și organizațiilor profesionale, pe perioada verii se 

organizează în Piața Constituției diferite festivaluri, iar pe parcursul anului 

se organizează manifestări cultural sportive, concerte, expoziții, mitinguri. 

 

 



 

 

4 
 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Cred că anul acesta ar fi trebuit prevăzut și alegerile, nu știu dacă 

ele sunt considerate un eveniment la care presa acordă mai multă atenție. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, evident, vom fi și noi mai atenți în perioada aceasta. 

Domnul colonel Irinel Precup 

Cred că ar trebui identificate în Planul acesta niște riscuri care or să 

apară, și aici mă refer la domeniul meu, al situațiilor de urgență, de 

exemplu este un risc care apare foarte des, și chiar am vorbit cu domnul 

primar general, este vorba de riscul de incendiere în zona Deltei Văcărești, 

și era o discuție la un moment dat că există posibilitatea să se patruleze 

prin acea zonă, în general sunt cetățeni care aprind miriștea în acea zonă 

și în sensul acesta, dacă ar putea sprijini Direcția Generală de Poliție 

Locală și Control a Municipiului București. 

Domnul director Eduard Stroe 

În zona Deltei Văcărești avem permanent patrulare, noi suntem cei 

care au sesizat incendiul acela, ultimul.  

Domnul colonel Irinel Precup 

Eu mă gândeam la o chestie mai preventivă, adică să putem aplica 

niște sancțiuni care să descurajeze. 

Domnul director Eduard Stroe 

Noi luăm măsurile legale, dar trebuie să-i prindem mai întâi pe cei 

care fac asta. Avem o patrulare zilnică, dar suprafața este destul de mare, 

prin patrulare prevenim dar nu întotdeauna putem să-i găsim pe toți cei 

care încalcă legea în zona aceea.  
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Cu timpul, pe măsură ce o să dezvolte activitățile specifice acolo, de 

învățământ, de mediu și o să se și amenajeze mai bine un pic, poate o să 

se pună și supraveghere video, probabil că vor scădea aceste 

evenimente, cele provocate de oameni, pentru că e posibil vara când e 

foarte cald să aibă loc incendii dacă e secetă și din acest motiv.  

Domnul colonel Irinel Precup 

E o zonă mlăștinoasă și e mai greu să se aprindă natural ceva, dar 

mai sunt și posibilități din acestea să fie ceva natural, în fine, dacă ar fi și 

o îngrijire mai atentă asupra acelei zone, adică să fie ridicate acele deșeuri 

care sunt de sticlă, de exemplu, care pot produce prin efectul de transfer 

indicele de reflexie la aluminiu, vă dați seama că poate să aprindă zona 

aia de paie sau resturi vegetale uscate, dar e foarte complicat. În principiu, 

cred că sunt focuri care au fost puse de persoane, ori neglijență, ori 

intenționat. Problema este că o contaminare cu aerosoli solizi este destul 

de complexă la nivelul capitalei există o grămadă de contaminări și nu 

vreau să mă erijez Agenției de Protecție a Mediului sau Gărzii de Mediu, 

dar o contaminare în acea zonă e destul de periculoasă pentru populația 

din proximitate, și nu numai. Vânturile aici sunt pe direcția sud-vest, 

probabil că se va duce undeva spre zonele locuite din sectorul 4. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, cu siguranță! Sugestia ar fi să vedem dacă putem să includem 

și o parte din riscuri, știu că se face, sau ar trebui să se facă la nivelul 

fiecărei unități administrativ-teritoriale un Plan de analiză si acoperire a 

riscurilor. 
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Domnul colonel Irinel Precup 

Acest Plan se aprobă anual în Consiliile locale, sau în situația 

Bucureștiului în CGMB, au și celelalte sectoare, în afară de asta ar trebui 

identificate și riscurile de securitate publică, până la urmă, ele trebuie 

identificate și puse în Plan și riscurile referitoare la ordinea publică, cred 

că așa trebuie făcută o planificare după părerea mea, întâi identificate 

riscurile după care să venim cu ceva să acopere acele riscuri. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, o corelare între riscurile care sunt din punct de vedere al 

situațiilor de urgență, dar și acestea de la nivelul ordinii publice. Ceva 

similar văd că este la punctul d de la acest capitol, respectiv starea 

infracțională și contravențională de la nivelul Direcției Generale de Poliție 

a Municipiului București pentru 2023, dar îmi este neclar dacă aceste 

statistici, aceste cifre sunt de la dumneavoastră de la Poliția Locală a 

Municipiului București sau de la Poliția Capitalei? 

Domnul director Eduard Stroe 

Sunt de la Poliția Capitalei, așa cum scrie și în Ordinul 92, ce 

înseamnă date statistice vizavi de evoluția stării infracționale și 

contravenționale, în cadrul Planului sunt aduse de reprezentantul Poliției 

Capitalei în Comisia locală de ordine publică. Starea aceasta infracțională 

și contravențională, reprezintă acel registru de riscuri despre care vorbea 

domnul colonel, acest Plan face referire exclusiv la ordine publică este 

Planul de ordine și siguranță publică, pe alte activități întocmim alte 

planuri: planuri de acțiuni, de măsuri, în care prevedem riscuri: prevenirea 

incendiilor și așa mai departe. Acest Plan referindu-se doar la ordine 

publică avem ca și punct de plecare, sau de așezare a efectivelor în teren 
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această situație operativă, și anume situația infracțională și 

contravențională. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Bun, și pe baza acestei situații, dumneavoastră, ulterior stabiliți niște 

direcții de acțiuni, niște planuri, zone, infracțiuni, comportamente 

antisociale pe care să vă concentrați?  

Domnul director Eduard Stroe 

Sigur că da, le avem și în acest Plan, zonele de siguranță sunt 

zonele unde patrulează efectivele Poliției Locale, stabilite în baza a ce vă  

spuneam mai devreme, a evoluției stării infracționale și contravenționale, 

a zonelor unde sunt sesizate foarte multe abateri de la respectarea legii. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Dar informația aceasta cu zonele de unde o luați pentru că din câte 

văd în capitolul anterior la starea infracțională nu se precizează o anumită 

zonă, ci se discută la modul general pe teritoriul Municipiului București. 

Domnul director Eduard Stroe 

Aceste zone sunt stabilite în cadrul Comisiei locale de ordine publică 

cu reprezentantul Poliției Capitalei în această comisie, sunt stabilite în 

sensul că la nivelul Municipiului București există un mod de acțiune 

integrat pe zona aceasta, de menținere a ordinii publice, și în mod normal 

dacă noi acoperim aceste zone, sunt alte forțe de la Poliție, de la 

Jandarmerie care le acoperă pe celelalte, astfel încât la nivelul 

Municipiului București să existe un mod de acțiune integrat. 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles, deci e o corelare, practic, și cu Poliția Capitalei. Există o 

corelare și cu Polițiile Locale de sector? 

Domnul director Eduard Stroe 

Da! 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, haideți să vedem puțin, deci sunt patru structuri operative: în 

primul rând este Direcția de siguranță și ordine publică care are ca obiectiv 

general zona centrală din câte văd, și nu numai. 

Domnul director Eduard Stroe 

Preponderent sunt zonele aglomerate, zonele centrale, acestea sunt 

zonele noastre de siguranță publică. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, văd zonele centrale și să mergem un pic și în sectorul 2 pe 

șoseaua Ștefan cel Mare, pe Iancu de Hunedoara, Mihai Eminescu, și de 

asemenea văd că la zona de siguranță numărul patru, să mergem un pic 

mai departe în sectorul 1, zona Bucureștii Noi cu Șoseaua Chitilei – 

Bulevardul Laminorului – strada Neajlovului, dar în rest nu se observă, 

adică din zona aceasta nu-l văd să se ducă, de exemplu, în sectorul 6, 

spre Bulevardul Timișoara, sau în sectorul 4 spre Olteniței, sau în sectorul 

3 să zicem Pallady, și dacă ne puteți explica un pic cum au fost gândite, 

și de exemplu acolo în Bucureștii Noi, care practic e mai departe de centru, 

există zone de siguranță și în alte zone mai îndepărtate de centru, nu 

există. 
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Domnul director Eduard Stroe 

Da, avem o cutumă împreună cu Polițiile Locale de sector, păstrăm 

zona de acțiune stabilită de legea nr. 50, adică în zonele protejate am 

mers noi și pe partea de ordine publică, în zonele care nu sunt protejate 

merg cei de la sector, și astfel nu există o suprapunere între noi.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Acolo, în Bucureștii Noi este parcelarea Bazilescu. Am înțeles, deci 

se concentrează pe zonele protejate. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, ca să nu ne suprapunem cu dispozitivele. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Și spuneți că de puțină vreme aveți și acel Serviciu din Parcul 

Văcărești. 

Domnul director Eduard Stroe 

Este o patrulare, avem patrulare în mai multe parcuri și avem și în 

zona Delta Văcărești, este Serviciul patrulare parcuri, se găsește în  Plan.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, și aceste zone sunt acoperite practic de Serviciul siguranță și 

ordine publică. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, Direcția siguranță și ordine publică are mai multe servicii, printre 

care și Serviciul patrulare parcuri și la acest Serviciu dacă vă uitați avem 

și Parcul Văcărești. 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Am ajuns la finalul primei direcții unde se vorbește despre programul 

de lucru, și aici spuneați că a fost o modificare importanță față de Planul 

anterior, puteți să ne menționați încă o dată cum era înainte și cum era 

acum? 

Domnul director Eduard Stroe 

În Planul anterior era un program de 24 de ore cu 72 libere, în 24 de 

ore aveam trei schimburi, ceea ce însemna că dintr-un efectiv de 95 de 

polițiști locali la nivelul Direcției ordine și siguranță publică veneau la 

serviciu 15-17, cam acesta era media pe cele trei schimburi, trecând la 

programul de opt ore avem pe schimburi o medie de 20 pe schimb. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Deci, practic de patru ori mai mult decât înainte. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, și acum ne permite această planificare să concentrăm efectivele 

și în funcție de evenimentele care vor fi în luna următoare sau 

evenimentele care au repetitivitate într-o lună, în sensul că dacă știm că 

luna viitoare o să avem o acțiune cu efective mărite, în data de 14 cu ASPA 

sau cu o altă instituție cu care colaborăm automat noi prevedem în 

planificarea pe luna următoare efective mai multe în ziua respectivă. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles. Și această modificare ați început să o aplicați din 

momentul în care Planul a fost aprobat de către CGMB, nu? 
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Domnul director Eduard Stroe 

După ce a fost aprobat, am așteptat să se publice hotărârea de 

Consiliu, și să începem cu 1 martie, s-a publicat undeva în jurul datei de 

13-14 februarie și avem deja o planificare pe februarie întocmită și nu am 

vrut să bulversăm colegii și vom începe de la 1 martie acest program. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

O sugestie ar fi să comunicați pe pagina de facebook a instituției, 

dacă aveți sau în secțiunea dedicată de pe pagina instituției această 

modificare.  

Domnul director Eduard Stroe 

Da, așa o să facem.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Serviciul circulație rutieră presupun că își desfășoară activitatea în 

aceleași zone centrale, zone protejate.  

Domnul director Eduard Stroe 

Da, la Serviciul circulație rutieră am avut în atenție marile bulevarde 

care sunt în administrarea CGMB, răspundem și la petiții, avem și Planul 

Fluența, este un Plan pe care ni l-am asumat total, integrat cu Brigada 

Rutieră, cu Polițiile de sector, tot ce înseamnă fluență la nivelul 

Municipiului București, adică fiecare are o anumită zonă în acest Plan, și 

noi la fel avem stabilite intersecții, unde fluidizăm noi circulația, sectoarele 

au alte intersecții și așa mai departe, se acționează într-un mod integrat. 

După ce acționăm în baza acestui Plan, adică în orele unde există valori 

de trafic ridicate, după ce terminăm fluența, revenim și desfășurăm 

activități pe aceste zone. 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Activitățile desfășurate de Serviciul circulație rutieră, vizează ce 

aspecte, dacă puteți enumera câteva. 

Domnul director Eduard Stroe 

În primul rând fluidizăm traficului în baza acelui Plan integrat la 

nivelul Municipiului București în intersecțiile care au fost stabilite pentru 

noi, după care avem diferite acțiuni pentru verificarea celor care trebuie 

să-și plătească taxele pentru mare tonaj în Municipiul București, sau 

acțiuni pentru prevenirea accesului în zonele interzise, acțiuni pentru 

combaterea fenomenului de parcare în locuri interzise, și așa mai departe. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Mulțumesc. Mai departe Serviciul patrulare parcuri, sunt parcurile 

care sunt în administrarea Primăriei Municipiului București, chiar în 

weekend am fost în Tineretului și am văzut ofițeri călare, cred că erau de 

la Jandarmerie, preponderent i-am văzut în Tineretului, nu știu dacă merg 

și în alte parcuri mai mari. 

Domnul general Ionel Stegăroiu 

Bună dimineața! Pe segmentul ordinii publice toate patrulele călare 

pe care le vedeți în parcuri sunt de la Jandarmerie, patrulăm în toate 

parcurile unde anticipăm împreună cu colegii de la Poliție o aglomerare de 

persoane folosim aceste animale de serviciu în parcuri pentru că ele ne 

permit să supraveghem cumva de la înălțime, și în plus, ne permite și să 

intervenim în anumite zone în care ar fi greu să intervii cu mașina, acesta 

e motivul. 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles. Mulțumesc! 

Domnul colonel Irinel Precup 

Eu am o problemă foarte mare de acces în parc cu ambulanța, adică 

dacă un copil se lovește într-un loc de joacă care este la o distanță 

semnificativă de drumul public, vă dați seama că transportul la ambulanță 

este un chin, poate fi scurtat dacă am avea acces, lucrurile acestea le-am 

mai făcut cu domnul prefect, verificări în parcuri după ce o fetiță a căzut 

anul trecut, și încercăm să facem astfel încât ambulanța să poată intra. 

Vreau să-l felicit pe domnul director, și să spun aici că domnul director de 

la Poliția Locală a Municipiului București ne-a sprijin foarte mult pe 

perioada sosirii acelor persoane din Ucraina care erau refugiați, și ne-au 

sprijinit prin efective comune, a trebuit să primim oamenii care veneau cu 

trenul, au ținut evidența lor, și vă mulțumesc foarte mult, și pe partea de 

transport când ați fluidizat circulația, felicitări, vă mulțumesc foarte mult. 

Am avut o colaborare foarte bună pe domeniul acesta și cu dânsul, dar și 

cu domnul Rășică care a fost înaintea dânsului. Sunt diverse conflicte 

armate, și acum mai recent în zona Israelului, nu mai avem acum 

persoane care vin de acolo, dar am avut, la fel ne-au sprijin de la Poliția 

Locală și le mulțumesc foarte mult.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Mulțumesc pentru intervenție. Ca să mă asigur că am înțeles bine: 

vă referiți la faptul că sunt zone unde ambulanța nu poate să meargă pe 

aleea parcului până unde este nevoie să intervină? 
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Domnul colonel Irinel Precup 

Sunt bolarzi, sau sunt și alte obstacole care împiedică ambulanța. 

Ar trebui să elaboram la nivelul Municipiului București un plan de transport 

al victimelor în situația în care apare o astfel de accidentare în parc, vă 

dați seama că e destul de complicat. De exemplu, dacă se întâmplă o 

accidentare în parcul Tineretului, acolo jos lângă lac va trebui să 

transportăm pacientul de acolo, și gândiți-vă poate e ruptă coloana sau 

alte fracturi care necesită un transport fără să miști victima pe targă, deci 

sunt lucruri pe care trebuie să le avem în vedere, o să vin cu colegii mei 

medici și o să încercăm să vă expunem mai clar situația asta. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Eu mi-am notat ca să iau legătura cu ALPAB să vă pun în contact 

pentru a întocmi un Plan astfel încât să asigurăm accesul. 

Domnul colonel Irinel Precup 

Pe mine mă interesează partea de prim ajutor, restul vedem cum 

ajungem cu intervenția. 

Domnul director Cătălin Zoican 

Aveți nevoie doar de accesul în parc sau aveți stabilite conform 

experienței dobândite de-a lungul anilor, și anume puncte în parcuri? 

Domnul colonel Irinel Precup 

Puncte în parcuri oricum avem, vă dați seama, colegii mei au făcut 

de la început o recunoaștere, nu trebuie neapărat să ajungem până în 

locul respectiv, dar să avem măcar o distanță rezonabilă față de unde s-

ar putea întâmpla,  la locurile de joacă acolo se întâmplă cel mai frecvent 

o accidentare și să putem ajunge în timp util, mai ales că sunt copii și 
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trebuie să fim foarte atenți, sau să avem alt mijloc de locomoție, să mutăm 

victima către zona în care putem să o aducem în apropierea căilor de 

rulare ca să o putem să o transportăm la spital. Am făcut recunoaștere în 

toate parcurile și nu sunt probleme, dar eu vă spun că pot să apară și 

astfel de probleme.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Uitându-mă pe parcurile menționate în Plan, văd că s-a adăugat 

Parcul Natural Văcărești care are o suprafață foarte mare, 189 de hectare, 

aici ce dispozitive aveți? 

Domnul director Eduard Stroe 

Parcul Natural Văcărești are pază proprie, firmă specializată, ce 

însemnă Poliție Locală există o patrulare zilnică, un echipaj, și încă un 

echipaj în sprijin dacă este nevoie, un echipaj este format din 2-4 

persoane. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Parcul Unirii este în supravegherea dumneavoastră că nu îl văd 

menționat în listă?  

Domnul director Eduard Stroe 

Parcul Unirii este la Poliția Locală sector 3. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

La Serviciul Poliția Animalelor, practic, pe de o parte supravegheați 

să nu fie deținuți câini din categoriile acelea nepermise de lege, și, doi, să 

identificați câini de rasă comună, și, trei, mă gândesc că are legătură cu 

acțiunile de violență asupra animalelor. 
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Domnul director Eduard Stroe 

Da, este adevărat urmărim ca cei care dețin câini periculoși să 

respecte legislația în domeniu , să-i poarte în botniță, să-i poarte în lesă, 

și așa mai departe, urmărim și ceea ce înseamnă respectarea legislației 

în ceea ce privește microciparea și sterilizarea, urmărim și toată zona 

aceasta de mediu, dacă a mers cineva cu câinele în parc să strângă 

excrementele.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Se întâmplă să-i însoțiți și pe cei de la ASPA când au diverse 

acțiuni? 

Domnul director Eduard Stroe 

Avem regulat acțiuni cu ASPA, suntem într-o campanie de control a 

tuturor celor care dețin câini în București și urmărim în primul rând 

microciparea și sterilizarea câinilor care sunt de rasă comună. Sunt și 

clinici mobile care merg în tandem cu noi, le oferim posibilitatea să-și 

microcipeze și sterilizeze animalele în mod gratuit, dar activitatea noastră 

în acest tandem este una de control, să știți că aplicăm și sancțiuni 

contravenționale dacă nu sunt respectate aceste prevederi.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, am înțeles. Mulțumesc. Mergem la Direcția Centru Istoric, 

arealul de acțiune e delimitat de Centrul Istoric și aveți mai multe itinerarii 

de patrulare, la consultarea publică pe care am făcut-o la finalul anului 

trecut a reieșit că sentimentul de nesiguranță al cetățenilor în Centrul 

Istoric a crescut, și asta înseamnă că trebuie să analizăm ce putem 

îmbunătății și la activitatea Poliției Locale, Poliției Capitalei cu privire la 

zona respectivă, în primul rând vă întreb pe dumneavoastră dacă ați 
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observat poate mai multe contravenții sau infracțiuni constatate și aveți 

unele idei, propuneri cum să acționați și mai bine în zona respectivă.   

Domnul Eduard Stroe 

Cel mai important este că am reușit să schimbăm programul de 

lucru, asta înseamnă că efectivele noastre vor fi în număr mult mai mare 

în teren, implicit și în zona Centrului Istoric. Această Direcție lucra tot în 

ture, și acum îi avem și pe ei tot la opt ore, efectivul în stradă va crește, 

deja am văzut că sunt anumite fapte descoperite de noi, adică mult mai 

multe față de ce am văzut pe o statistică anul trecut fapte violente, în 

fiecare weekend avem câte un scandal, sau sunt depistați diferiți indivizi 

care au asupra lor în Centrul Istoric săbii, obiecte contondente, săptămâna 

trecută am și postat pe facebook arsenalul pe care l-am găsit asupra lor, 

weekendul acesta a fost o fată bătută și abandonată în curtea unui imobil, 

au găsit-o polițiștii locali inconștientă, sunt într-adevăr fapte cu violență și 

sperăm prin creșterea numărului de polițiști să contribuim și noi la 

prevenirea lor.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

O idee la care m-am gândit acum, sper că mă aude și domnul 

Stegăroiu, poate ne-ar fi utilă o colaborare în care de exemplu, trupe 

echipate de intervenție să fie în anumite zone din Centrul Vechi, pur și 

simplu staționate în scop de descurajare, cum am văzut în alte capitale 

europene care bineînțeles probabil au alt profil de infracționalitate, erau 

militari cu arma în mână, nu zic să facem asta, dar poate e utilă o astfel 

de prezență ca să descurajeze. Domnule Stegăroiu, ce părere aveți?  
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Domnul general Ionel Stegăroiu 

Vă confirm că noi, împreună cu Poliția Capitalei avem un dispozitiv 

cu efective mărite în fiecare noapte de weekend, deci, vineri, sâmbătă, 

duminică noaptea, plus în funcție de alte evenimente când anticipăm un 

public numeros în Centrul Vechi, cum ar fi concerte, festivaluri de 

amploare care atrag participanți din teritoriu sau din străinătate, când 

avem un meci de fotbal internațional, când avem evenimente care ar putea 

atrage o prezență serioasă în Centrul Vechi, noi împreună cu Poliția 

Capitalei avem dispozitive mărite, dar, repet în fiecare weekend vineri, 

sâmbătă, duminică, noi avem efective în uniformă care acționează în 

patrule mixte cu Poliția Capitalei sau în patrule independente. 

Domnul președinte Andrei Rigu   

Da, e foarte bine acest lucru, sugestia mea, propunerea mea, era în 

ideea să fie echipate mai amenințător unele efective tocmai în sens de 

descurajare. 

Domnul general Ionel Stegăroiu 

Deocamdată situația operativă nu a impus măsuri în România așa 

cum s-au luat în alte țări, aceste dispozitive de militari pe care le vedeți 

dumneavoastră în alte țări, sunt luate în cazuri de amenințări teroriste, 

adică nivelul de amenințare teroristă în alte țări cum ar fi în Italia, în Franța, 

în Germania este mult mai mare decât în România și din această cauză 

se scot efective la vedere cu armă lungă, de regulă sunt de la armată sau 

de la trupele speciale de intervenție antiteroristă, în capitală sau în alte 

orașe ale țării nu se impune acum să ieșim cu asemenea abordare, am 

avut perioade când pe fondul conflictului din Gaza, pe fondul conflictului 

din Ucraina am avut efective de intervenție antiteroristă ale noastre și ale 

poliției, care în zonele aglomerate au acționat la vedere inclusiv prin 
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prezența cu armă lungă, încă o dată pe Centrul Vechi sau pe zonele 

aglomerate la ora aceasta nu se impune un asemenea dispozitiv, că 

trebuie să intensificăm patrularea pe toate zonele sensibile, da, sunt de 

acord numai că știți foarte bine că efectivele noastre sunt limitate ca și ale 

Poliției Capitalei, Poliției Locale și încercăm să acoperim cât mai mult și 

cât mai eficient. Mulțumesc! 

Domnul chestor Bogdan Berechet 

Dacă îmi permiteți, domnule președinte!  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Vă rog! 

Domnul chestor Bogdan Berechet 

Noi și în acest weekend, cred că avem un an de zile de când 

împreună cu Jandarmeria Capitalei, și chiar și cu Direcția de ordine 

publică din Centrul Vechi ne-am pus de acord să mărim efectivele în 

Centrul Vechi, astfel că pe weekend, începem de multe ori de joi, dar în 

mod special vineri și sâmbăta seara, avem efective mărite, doar din partea 

poliției au fost în patrule mixte, patru jandarmi cu patru polițiști, în afara 

celor patru patrule au mai acționat încă 22 de jandarmi în acest weekend. 

Avem zona cu cel mai mult aflux de persoane și luăm în calcul să întărim 

prezența și vizibilitatea noastră acolo, ce-i drept, este o zonă foarte 

aglomerată dar noi credem că nu am avut, cu excepția evenimentului de 

sâmbăta acesta, situații deosebite, dar și în acest caz vom clarifica rapid, 

partea vătămată fiind cunoscută cu preocupări din zona prostituției, dar 

vom clarifica și ne propunem să avem cât mai puține astfel de evenimente. 

Mulțumesc! 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, mulțumesc pentru precizări. E bine că se iau în calcul astfel de 

situații, respectiv suplimentarea de la Jandarmerie și că abordați acum 

prezența în Centrul Vechi mai mult, probabil că o să se vadă pe parcursul 

anului și o să vedem la sfârșitul anului dacă se constată o îmbunătățire, 

cred că din păcate într-un eveniment cum a fost cel de sâmbătă o 

persoană de sex feminin, poate și masculin se poate regăsi oricând, 

evident că anumite activități sunt mai riscante, dar important este să se 

transmită sentimentul de siguranță către toți cetățenii care vin să nu fie 

descurajați de astfel de evenimente. Tot legat de Direcția Centrul Vechi, 

având în vedere că probabil marea majoritate a străinilor care vin în 

București merg în Centrul Vechi, cred că e o sugestie, dacă nu se întâmplă 

deja ca personalul Direcției respective să vorbească cel puțin o limbă 

străină pentru a putea interacționa mai ușor cu cetățenii, engleza cred că 

o vorbesc toți cetățenii străini, și dacă nu au cunoștință de limba engleză, 

cred că ideal ar fi să bugetăm niște cursuri că nu sunt niște costuri 

deosebite pentru colegii din Direcția Centru Vechi, astfel încât să 

dobândească cunoștințele respective și să poată interacționa mai bine cu 

cetățenii străini. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, sunt de acord cu dumneavoastră.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Luați în calcul, și în momentul când faceți o asemenea propunere, 

eu cel puțin o să o susțin.  
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Domnul consilier general Adrian Moraru 

Domnul președinte, doar o observație, sigur, așa în tonul meu ușor 

malițios: limba engleză se studiază din școala generală, liceu, și școală de 

poliție, indiferent că e de ofițeri sau subofițeri ani de zile, cred că mai bine 

de zece ani de zile, și bănuiesc că odată ce ai trecut clasele și facultatea, 

ar trebui să știi să găvărești puțin pe limba engleză, totuși, altfel nu înțeleg 

cum ai absolvit.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Sigur, dar perfecționarea se întâmplă toată viața, știm acum la ce 

nivel sunt colegii, dar poate putem să creștem nivelul, e întotdeauna loc 

de îmbunătățire. Înțeleg că sunt niște colegi care sunt pregătiți un pic mai 

bine decât cei care sunt la patrulare, ca să intervină într-o modalitate 

specifică când sunt evenimente? 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, într-adevăr aceștia au o pregătire mai bună, de-a lungul timpului 

au urmat mai multe cursuri în diferite domenii care au tangență bineînțeles 

cu ordinea publică, de curând chiar au fost la un modul de pregătire la 

Clubul Dinamo în ceea ce privește autoapărare, intervenție profesională, 

cam tot ce le trebuie pe stradă, aceștia sprijină celelalte dispozitive, nu vă 

gândiți că ei stau undeva într-o clădire și nu sunt prezenți în stradă, aceștia 

sunt prezenți pe stradă în fiecare zi, au anumite itinerarii de patrulare sau 

obiective de supravegheat și dacă una dintre structuri sau patrule simte 

nevoia de sprijin, aceștia se duc imediat și le acordă sprijinul.  
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Se menționează aici că patrulează și în zonele periferice unde există 

riscul încălcării normelor de protecție a mediului; există anumite 

itinerarii/zone stabilite unde patrulează mai mult?   

Domnul director Cătălin Zoican  

Acolo unde se ard cauciucuri, la marginea București-ului. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Așa îmi imaginez, dar este util de știut dacă sunt stabilite unele zone 

în mod oficial. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, au unele zone pe care le vedeți aici, în Plan, sunt zone centrale. 

În zonele periferice nu au anumite zone stabilite. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Dar, vin atunci, pur și simplu, când cetățenii semnalează că este un 

incendiu, arde cineva deșeuri, etc.? Sau se duc pro-activ, în sensul: 

"Astăzi mergem în Sectorul 6, mâine mergem în Sectorul 3." Cum se 

patrulează în aceste zone periferice? 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, într-adevăr răspund în primul rând solicitărilor cetățenilor pe care 

le primim la dispecerat, în mod operativ, și au și o patrulare din proprie 

inițiativă în aceste zone periferice.  
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Mulțumesc! Ok, mergem mai departe la Direcția Control – aceasta 

este pe Disciplina în construcții, Afișaj stradal, Protecția mediului și Control 

comercial. Întrebarea este, dacă se axează pe zonele protejate? 

Domnul director Eduard Stroe 

Direcția Control acționează pe mai multe linii: dacă vorbim de 

Disciplina în construcții – acolo Legea 50 stabilește competența teritorială, 

iar Primăria Municipiului București și implicit Poliția Locală a Municipiului 

București acționează în zonele protejate. Dacă vorbim de celelalte 

componente ale Direcției Control – Mediu, Comercial, Afișaj stradal – 

atunci, avem o competență generală. Diferența dintre noi și Polițiile Locale 

de Sector este tocmai faptul că avem competențe în tot Municipiul 

București, sectoarele – fiecare în sectorul lui; cam asta este diferența.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles! Mergem mai departe, nu o sa zăbovim la fiecare atribuție 

și activitate pe care o desfășurați, sunt prevăzute de lege. Menționați la 

Capitolul 3 cred, "Misiuni și activități executate în comun" - principalele 

forțe cu rol în asigurarea ordinii și liniștii publice și activitățile pe care le 

desfășurați împreună și, pe urmă, "Efectivele aflate la dispoziție și suportul 

logistic". Haideți să mai discutăm un pic despre "Instruirea efectivelor 

pentru executarea activităților și controlul dispozitivelor". Povestiți-ne un 

pic cadrul general: există un plan de instruiri stabilit multi-anual/anual prin 

care în funcție de activitatea de serviciu din care fac parte colegii 

dumneavoastră au parte de anumite formări specifice? Sau cum se face 

această formare? 
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Domnul director Eduard Stroe 

Instruirea are la bază situația operativă din ziua/săptămâna sau luna 

precedentă și ce înseamnă activități care se desfășoară în perioada 

următoare; moduri de acțiune se mai stabilesc la aceste instructaje. Li se 

amintesc regulile pe care trebuie să le respecte în misiunea de patrulare, 

care sunt modalitățile de acțiune în diferite situații ș.a.m.d. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Aceste instructaje se fac pe baza unor manuale sau sunt gândite în 

cadrul Direcției de Poliție Locală a Municipiului București sau – pur și 

simplu – superiorii ierarhici ai agenților le transmit anumite informații pe 

care le consideră necesare? 

Domnul director Eduard Stroe 

Nu avem un manual în sensul acesta, totdeauna am mers pe ideea 

"de a știi ce să facă în misiune", pe lecții învățate și pe modul de 

comportament. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, mulțumesc! Și puneți și câteva poze... toate motocicletele, 

acestea din poza a doua sunt în dotarea Poliției Locale a Municipiului 

București? 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, avem motociclete, sunt în dotare. Da, o să le scoatem la 

primăvară. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Noi nu prea am văzut de la Poliția Locală a Municipiului București, 

am văzut de la Brigada Rutieră; de aceea întrebăm. 
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Domnul director Eduard Stroe 

Sunt zece. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Bun, dacă sunt întrebări/observații/comentarii din partea colegilor 

din sală, din online?  

Dacă nu sunt întrebări, o să trecem la punctul 2 de pe ordinea de zi 

respectiv "Bugetul Direcției Generale de Poliție Locală și Control a 

Municipiului București", că tot vorbeam de dotări... 

Domnul consilier general Adrian Moraru 

Domnule președinte, dați-mi voie doar o secundă să reamintesc o 

sugestie pe care am avut-o și în anii anteriori, și, mă rog, a fost fără 

succes, poate are succes totuși până se termină mandatul ăsta: 

delimitarea secțiilor de poliție. E un mister pentru bucureșteni...chiar și 

pentru un bucureștean, cum să zic, din tată-n fiu, născut în orașul ăsta și 

care stă de 30-40 de ani în oraș. Exemplu concret: mama mea s-a mutat 

dintr-o parte în alta a orașului și m-a sunat să mă întrebe la ce secție 

trebuie să se ducă să își facă buletinul și i-am spus că nici eu nu știu. O 

să încerc să ghicesc, dar nu știu pentru că ce să vezi: nu există nicăieri în 

tot internetul ăsta mare o delimitare a secțiilor de poliție – și, dacă ți-a furat 

cineva ceva și vrei să te duci să reclami, că poate unele lucruri nu sunt 

pentru 112 – din contră, primești și amendă dacă suni la 112 pentru o serie 

de lucruri banale. Deci, sigur, poți fi îndrumat la un moment dat, dar au 

fost atâtea cazuri când oamenii au fost puși pe drumuri – greșit – din 

punctul ăsta, da? Nu înțeleg ce este atât de complicat sau de secretos să 

se facă publică această delimitare a secțiilor de poliție, a competențelor 
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secțiilor de poliție din București? Care – repet – până la schimbarea sau 

eliberarea actelor de identitate e nevoie să știi lucrul ăsta. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Domnul Moraru, pe site-ul ATOP atop@pmb.ro avem o secțiune – 

de doi ani de zile, cel puțin – care se numește "Hartă secții de poliție 

București". Dacă vă uitați pe ecran... 

Domnul consilier general Adrian Moraru 

Eu am solicitat-o la vremea respectivă și știam că nu a apărut...uite 

că a apărut! Foarte bine! 

Domnul președinte Andrei Rigu 

E de ceva vreme. Doi la mână: pe site-ul Direcției de Poliție a 

Municipiului București la "Structură" există subsecțiunea "Competență 

teritorială" care duce la aceeași hartă. Ce cred că poate fi îmbunătățit, într-

adevăr, nu știu dacă e undeva prevăzut... 

Domnul consilier general Adrian Moraru 

Este un punct de plecare destul de important, chiar dacă nu îți dai 

seama la o stradă-două! Mi-e suficient ca să o trimit pe mama la ce secție 

trebuie! 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, asta voiam să completez: că poate fi îmbunătățită în sensul în 

care să se menționeze și care sunt străzile în competența unei anumite 

secții de poliție sau o aplicație de căutare foarte simplă în care să introduci 

numele străzii și îți apare secția de poliție în a cărei competență se află. 

Nu știu dacă există măcar un pdf până se ajunge la o astfel de aplicație; 

măcar un pdf în care să fie trecute toate străzile și secția care le acoperă. 

mailto:atop@pmb.ro
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Aici domnul Berechet nu știu dacă ne poate preciza dacă există o astfel 

de informație care să fie făcută și publică, să fie disponibilă publicului; dar 

până atunci avem această hartă. O să notăm și o să-i transmitem și 

domnului Berechet! Bun, alte observații? Cum a avut domnul Moraru, dacă 

mai sunt? Dacă nu, îl rog pe domnul Stroe să ne prezinte propunerea de 

buget pentru 2024. 

Domnul director Eduard Stroe 

Pentru anul 2024 cheltuielile estimate sunt în sumă de 103 365 000 

lei pentru cele două secțiuni ale bugetului, și anume: secțiunea 1 

"Funcționare" și secțiunea 2 "Investiții". Pe titlul 1 avem nevoie de o sumă 

de 8 756 000 lei ceea ce reprezintă cheltuieli salariale și alte contribuții; 

pe titlul 2 – aici cred că este mai important: cheltuielile cu bunurile și 

serviciile avem nevoie de 6 923 000 lei. Pe articolul 20 01 01, furnituri de 

birou 150 000 lei pentru rechizite, imprimate gen procese verbale/note de 

constatare/procese verbale de contravenție/dispoziții de ridicare/note de 

constatare ș.a.m.d. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Rugămintea ar fi, dacă îmi permiteți să vă întrerup: să le menționați 

pe cele pe care le considerați dumneavoastră cele mai importante și 

eventual pe cele care nu sunt așa de importante, dar sunt sume mari; 

pentru că am transmis bugetul și nota de fundamentare, deci colegii care 

vor să se uite detaliat pot să o facă, dar haideți să discutăm despre ce e 

relevant și important din propunere. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da. Suma alocată pentru piesele de schimb cred că este importantă 

pentru că parcul nostru auto este învechit; avem auto din 2010-2011 și 
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atunci se strică destul de des. Avem varianta prevăzută la "Investiții" să 

achiziționăm niște mașini, având și foarte multe pe care le putem folosi în 

programul Rabla și această sumă de 400 000 lei pentru reparații.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

În categoria "Alte bunuri și servicii pentru întreținere și funcționare" 

– 1 500 000 lei; la modul general, ce ați inclus acolo? 

Domnul director Eduard Stroe 

Aici majoritatea sunt pe asistența tehnică a echipamentelor IT: 

mentenanță/asistență tehnică, întreținere calculatoare, copiatoare, 

servere.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Deci, echipamente IT? 

Domnul director Eduard Stroe 

Da. Alt articol bugetar important 20 05 01  "Echipamente"  - aici avem 

prevăzută o sumă de 1 800 000 lei; avem norma de echipare stabilită în 

regulamentul cadru, sunt articole pe care trebuie să le cumpărăm anual, 

altele la doi ani. Anul trecut a fost o achiziție foarte mică de echipament și 

nu ne-am încadrat în tot ce înseamnă aceste norme, de aceea am 

prevăzut o sumă destul de mare aici. Da, la momentul actual, dacă ne 

uităm la polițiștii locali din stradă îi vedem cu uniforme diferite pentru că 

nu s-au achiziționat în trecut suficiente echipamente ca să fie îmbrăcați 

toți la fel și ne-am propus anul acesta, dacă se va aproba acest buget să 

cumpărăm pentru fiecare în parte o ținută nouă. 

Pentru pregătirea profesională am luat în calcul cursuri, în primul 

rând în ceea ce privește regimul armelor și munițiilor; avem personal care 
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nu a utilizat de foarte multă vreme armamentul din dotare, el fiind retras la 

ora aceasta. Așa am găsit situația; adică, nu este utilizat în misiuni și ne-

am gândit pentru a putea utiliza acest armament să facem întâi niște 

cursuri având în vedere că este o lungă perioadă de timp de când nu a 

mai fost folosit, și chiar niște testări psihologice după care să le putem da 

să folosească acest armament în misiuni.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Cursurile sunt pentru tot personalul? 

Domnul director Eduard Stroe 

Personalul care este atestat.  

Primele de asigurare, RCA-uri - aici avem o sumă de 350 000 lei, 

sunt importante. Avem și câteva asigurări Casco pe care ne propunem să 

le facem pentru că avem 6 autovehicule Toyota hibrid care sunt în garanție 

și măcar pentru acestea am vrea să facem casco și pentru motociclete -  

sunt mai expuse în trafic. 

Pentru secțiunea "Dezvoltare" am avea nevoie în primul rând de o 

înnoire a parcului auto, avem mașini pe care le putem da la programul 

Rabla și ne-am propus achiziționarea unor mașini hibrid sau electrice și a 

unor mașini alimentate cu GPL, dar și a unor motociclete; adică, avem 40 

de mașini hibrid sau electrice, 25 de mașini alimentate cu GPL și mai vrem 

să cumpărăm 5 motociclete și o autospecială pentru Serviciul de 

intervenție la evenimente (8+1 locuri).  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Dubă? 
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Domnul director Eduard Stroe 

Da, o dubiță! Avem mașini pe care le-am colantat în această 

perioadă și am vrea să le dotăm cu rampe luminoase; erau mașini folosite 

de către personal, dar nu aveau nici inscripționare, nici rampe. Am reușit 

să facem colantarea lor, mai avem o parte, dar majoritatea au fost 

colantate și voiam să le cumpărăm și rampe.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Rampele sunt...? 

Domnul director Eduard Stroe 

Girofare, da. La alte active fixe avem nevoie de licențe diverse, 

antivirus ș.a.m.d. Avem nevoie să creăm un Registru unic de publicitate al 

Municipiului București, așa cum este stipulat în Regulamentul de 

publicitate al Municipiului București, trebuie să avem un soft, trebuie bani. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Care este scopul acestui registru? 

Domnul director Eduard Stroe 

Păi o să avem evidența tuturor mijloacelor de publicitate autorizate; 

este o hotărâre a Consiliului General în acest sens. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Și adică cum o să funcționeze concret? Sunteți în patrulă, vedeți un 

mijloc de publicitate, îl căutați în registru, dacă apare totul în regulă în 

registru, mergeți mai departe, nu mai investigați să vedeți despre ce e 

vorba? 
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Domnul director Eduard Stroe 

Exact, da! Așa este acum cu acele autorizații pentru mare tonaj: 

polițistul în stradă vede numărul de înmatriculare, îl verifică repede în 

aplicație, dacă are nu-l oprește, dacă nu are îl oprește. Până să apară 

acest program/soft la Direcția transporturi opream pe fiecare să-l 

verificăm... 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles! Și acest soft spuneți că este prevăzut în Regulamentul 

de publicitate și achiziția a fost deja stabilită printr-o hotărâre de Consiliu 

General? 

Domnul director Eduard Stroe 

Acest regulament este aprobat printr-o hotărâre de Consiliu, îl 

regulament se menționează că trebuie să avem acest registru. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Am înțeles, ok!  

Domnul consilier general Adrian Moraru 

Domnul președinte? 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Da, vă rog! 

Domnul consilier general Adrian Moraru 

Două observații! Una: eu știam că nu am aprobat un soft ca atare; 

puterea, să zic - nu mai vorbesc fie pe platforma Google, fie pe platforma 

Microsoft, a formularelor tabelare inclusiv concordează drepturi. Cine are 

voie doar să caute ceva, cine are dreptul să adauge/modifice ceva a 
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explodat în ultima vreme; noi, în schimb, trebuie să cumpărăm soft-uri. 

Deci, e vorba de un tabel cu cine este autorizat, unde și în ce dată și 

eventual dacă are o perioadă de expirare, dacă e vorba de publicitate 

ș.a.m.d. Asta cu soft-ul e o vrăjeală, dar, mă rog... nu o să ne opunem noi, 

că nu aici este cadrul pentru a te opune fericirii unei firme care trebuie să 

primească niște bani; când lucrul acesta poate fi făcut fără bani! Ăsta este 

un comentariu! Celălalt -  mai constructiv decât ăsta, care cu siguranță va 

fi întâmpinat cu același mare entuziasm – este publicarea sau prezentarea 

către public a acestor două baze de date, atât a mijloacelor de transport 

care au plătită acea taxă de acces, până unde și cum, cât și a mijloacelor 

de publicitate, astfel încât orice om din orașul ăsta când vede o mașină în 

trafic să poată să bage... ca la radarul pădurilor – să vadă dacă mașina 

respectivă are sau nu plătită taxa. Oricărui om îi intră în ochi un panou 

publicitar aiurea – mai ales într-o zonă protejată, că am mai discutat 

despre lucrurile astea – să poată să caute și el și să vă ajute pe 

dumneavoastră la Poliția Locală făcându-vă în parte treaba și doar 

sesizându-vă de aceste aspecte, urmând ca dumneavoastră bineînțeles 

după aceea să aplicați litera legii. Sunt convins că domnul președinte îmi 

va da dreptate și sunt convins că la nivelul executivului Primăriei acest 

lucru nu se va întâmpla în vecii vecilor, nici în 50 de ani, și anume – 

transparentizarea acestor două baze de date astfel încât și noi să putem 

să verificăm acest lucru. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Doamna Hristudor, vă rog! 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Bună ziua, mă auziți? 
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Domnul președinte Andrei Rigu  

Da! 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

La secțiunea 2 "Alte cheltuieli", la 20 30 01 "Reclamă și publicitate" 

ați prevăzut 10 000 lei. În ce constau aceste servicii de reclamă și 

publicitate?   

Domnul director Eduard Stroe 

Este o sumă mică; cu ocazia zilei Poliției Locale – vă dau un exemplu 

– putem să cumpărăm pixuri, agende pe care să le face, cadou. Sau avem 

Ziua Porților Deschise – chemăm copii de la diferite școli să le dăm un 

breloc, o amintire de la noi; la asta ne-am gândit.  

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Ok! Mă gândesc că nu este bine inclusă suma la "Reclamă și 

publicitate"...dar, ok! Mulțumesc pentru răspuns! 

Domnul director Eduard Stroe 

Mulțumesc și eu! 

Domnul președinte Andrei Rigu  

Doamna Hristudor, vă gândeați la reclamă la TV sau la radio? 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Da, ceva de genul... sau panouri publicitare...nu la pixuri și pliante 

pentru copii sau pentru Ziua Poliției Locale.  
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Domnul președinte Andrei Rigu  

Denumirea așa ne-ar face să ne gândim, dar suma este insuficientă; 

mult insuficientă având în vedere costurile din București. 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

La asta m-am gândit și eu! 10 000 lei este prea puțin pentru reclame 

TV sau ceva de genul. 

Domnul director Eduard Stroe 

Nu! Ne-am gândit la stegulețe/flyere/ pixuri/pliante ș.a.m.d. 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Dar nu știu dacă este bine inclusă la 20 30 01, dacă aveți în vedere 

doar lucrurile astea.  

Domnul președinte Andrei Rigu  

Ok, domnul director o să se gândească; cred că a făcut bugetul 

împreună cu economicul... 

Domnul director Eduard Stroe 

Sigur, l-am făcut cu specialiști în domeniu, dar ne gândim! 

Mulțumesc! 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Mulțumesc și eu! 

Domnul președinte Andrei Rigu  

Legat de soft, de ce zicea domnul Moraru: trebuie să vedem 

hotărârea de Consiliu cum menționează acest soft. Sunt de acord că sunt 

soluții tehnice mai simple – ca să zic așa – depinde ce informații sunt 
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necesare să fie trecute acolo, dar trebuie văzut ce scria în hotărâre, care 

nu e neapărat nevoie să fi fost dată în mandatul acesta din 2020, poate 

este mai veche; nu știu exact care-i hotărârea pentru regulamentul nostru 

local de publicitate și Poliția Locală e obligată prin lege să prevadă în buget 

– știți domnul Moraru discuția – să prevadă anumite investiții pentru că 

sunt acele hotărâri adoptate. De asta zic: poate ne transmiteți, vă rog 

frumos, pe grupul de whatsapp al Autorității, care-i hotărârea de Consiliu 

prin care s-a adoptat regulamentul unde este menționat soft-ul; să 

aruncăm și noi o privire. 

Domnul director Eduard Stroe 

Da, sigur că da! Nu știu dacă este menționat neapărat un soft; este 

menționat acest registru electronic. Dar, din discuțiile pe care le-am avut 

cu specialiștii în acest domeniu, au găsit această soluție cu soft-ul. O să 

vi le transmit.  

Domnul președinte Andrei Rigu  

Să aruncăm și noi o privire! 

Ok, dacă mai sunt alte observații sau întrebări pe partea de buget a 

Poliției Locale a Municipiului București? 

Ok, atunci o să trecem la punctul 3, respectiv la "Bugetul Direcției 

Situații de Urgență, Statistici și Strategii". Vă mulțumesc domnul Zoican că 

ați acceptat invitația să discutăm despre propunerea dumneavoastră. 

Aveți cuvântul! 

Domnul director Cătălin Zoican  

Vă mulțumesc și eu pentru invitație, domnul președinte! Dacă îmi 

permiteți, am să ating doar punctele din bugetul direcției pe care o conduc, 

punctele care se referă și privesc membrii ATOP. Sunt destul de 
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însemnate ca importanță și valoric, indiferent de sursa de finanțare pe care 

o vom accesa la momentul demarării procedurilor. O să încep cu Direcția 

Generală de Poliție a Municipiului București: aici, după cum știți și vă 

mulțumesc că ați aprobat în Consiliul General achiziția de drug teste 

necesare depistării celor care folosesc asemenea substanțe interzise în 

Municipiul București. Acest proiect este în faza de documentare, domnul 

chestor Berechet ne-a trimis în urmă cu o săptămână membrii din cadrul 

Direcției de Poliție a Municipiului București care să facă parte din echipa 

de întocmire a documentației tehnice aferente acestor drug teste. Tot 

pentru Poliție sau în sprijinul Poliției, lucrăm la documentația pentru 

reconfigurarea sălii de la parterul Centrului Municipal pentru Situații de 

Urgență din șoseaua Cotroceni 34. În urma numeroaselor discuții pe care 

le-am avut cu Direcția Generală de Poliție a Municipiului București și cu 

specialiștii cu profil tehnic ai acestei direcții, am ajuns la o formă finală a 

acestei reconfigurări a sălii. Ne vom apuca de documentație; este prinsă 

de asemenea pe buget. 

În ceea ce privește Direcția Generală de Jandarmi a Municipiului 

București: cel mai important proiect din acest an pe care vrem să îl facem 

împreună cu dumnealor de la care am primit și documentația tehnică este 

punctul de comandă. Știu că domnul general Stegăroiu a discutat cu 

domnul primar general despre forma de finanțare a acestui punct de 

comandă; am identificat o sub-zonă de call pentru fonduri europene, 

încercăm să o încadrăm acolo pentru a evita să facem acest lucru pe 

bugetul propriu dacă putem să accesăm fondurile europene. Aș vrea să îl 

întreb pe domnul general Stegăroiu dacă își menține dorința pentru 

reconfigurarea sălii de la parterul Centrului pentru Situații de Urgență 

pentru dispeceratul Jandarmeriei. M-ar interesa foarte mult pentru că aș 

vrea să prind și acest lucru, măcar ca poziție bilanțieră în anul acesta. 
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Domnul general Cătălin Stegăroiu 

Cu stimă, domnul director general! În primul rând, vă mulțumesc 

pentru deschiderea și efortul de a merge mai departe cu acest proiect pe 

punctul de comandă din fonduri europene. Legat de dispeceratul de pază, 

la acesta vă referiți? 

Domnul director Cătălin Zoican  

Da! 

Domnul general Cătălin Stegăroiu 

Ei bine, acesta nu este coordonat de Jandarmeria Capitalei, ci de 

către Inspectoratul General al Jandarmeriei.  

Domnul director Cătălin Zoican  

Credeam că aveți ceva informații în plus, de aceea mi-am permis să 

vă întreb.  

Domnul general Cătălin Stegăroiu 

Mergem mai departe cu el, asta știu sigur. Dacă vreți, vorbesc cu 

colegii mei care se ocupă de proiect să vă sune și să vă puneți de acord, 

dacă e cazul.  

Domnul director Cătălin Zoican  

Vă mulțumesc foarte mult! Da, ar fi foarte bine, măcar până la 

ședința de Consiliu General unde se discută proiectul de buget; ar fi foarte 

bine dacă am avea un punct de vedere. 

Domnul general Cătălin Stegăroiu 

Gata, în regulă! Vă mulțumesc! 
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Domnul director Cătălin Zoican  

În ceea ce privește partenerul principal al situațiilor de urgență, și 

anume pompierii, suntem la întocmirea documentației pentru două sub-

stații de pompieri; în sfârșit, am ajuns la un punct final și suntem în faza 

de recepție a SF-ului pentru sistemul de alarmare după vreun an și ceva 

de contestații și piedici la care am fost supuși. Tot la faza de întocmire a 

documentației și pentru stațiile de emisie-recepție la solicitarea 

Inspectoratului pentru Situații de Urgență al Municipiului București. Cam 

astea ar fi cele mai importante puncte de pe bugetul Direcției Generale de 

Situații de Urgență din cadrul Primăriei Municipiului București care-i 

privesc pe membrii ATOP. Mulțumesc frumos! 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Observ în buget o sumă destul de mare la terminal tetraportabil și 

accesorii; la ce se referă?  

Domnul director Cătălin Zoican  

Ceea ce am spus puțin mai devreme despre Inspectoratul pentru 

Situații de Urgență al Municipiului București – stațiile de emisie-recepție 

de care pompierii au nevoie la intervenții. Este o solicitare făcută în urmă 

cu mai bine de jumătate de an de Inspectorat; nu am reușit să prindem pe 

bugetul anului trecut decât ca poziție bilanțieră la finalul anului, iar acum 

cu acceptul domnului primar general am prins această sumă pe bugetul 

anului 2024. Stațiile Tetra. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Stațiile radio portabile... 

Domnul colonel Irinel Precup 
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Sunt necesare și utile, ca și în cazul de la Crevedia trebuie să ai 

permanent legătura cu personalul de intervenție și nu mai avem stații de 

astea deloc; avem pentru echipajul care se schimbă, adică când vin din 

echipaj își predau stațiile unii de la alții. Am ajuns să avem într-un echipaj 

de 5 oameni o singură stație; vă dați seama, poate să fie unul în pericol 

dar nu anunță nimeni. Din păcate, meseria asta este cea mai periculoasă 

– riscul cel mai mare; la un incendiu nu se știe ce se poate întâmpla și nu 

poți să ai o anticipare corectă a viitoarelor acțiuni din situația respectivă și 

atunci îți trebuie acele stații să poți să comunici, mai ales pentru protecția 

personalului.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, am înțeles, mulțumesc! Dacă mă uit în buget, mai este bugetat 

și un dispozitiv defibrilator tip AED? 

Domnul director Cătălin Zoican  

Am achiziționat, și asta vine în completarea achiziției pe care am 

făcut-o pentru 20 de defibrilatoare; împreună cu Serviciul de Ambulanță 

București Ilfov am stabilit acest număr pentru entitățile Consiliului General 

al Municipiului București – adică, pe lângă faptul că vom dota clădirea 

Primăriei Municipiului București, sunt cele cu risc mare – cum ar fi Circul 

de Stat, anumite teatre... 

Domnul colonel Irinel Precup 

Aceste defibrilatoare sunt semi-automate, deci pot fi folosite de 

persoane cu minime cunoștințe, sunt afișate pe display toate operațiunile  

pe care trebuie să le faci și sunând în dispecerat la un medic poți să 

acționezi asupra unei persoane s-o scoți, de exemplu, dintr-un stop 

cardiac; deci, sunt foarte bune lucrurile astea. Felicitări! 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

În final, observ o sumă pentru hărți de risc natural pentru cutremure 

și alunecări de teren.  

Domnul director Cătălin Zoican  

Da, subiectul vine de foarte mult timp în atenția noastră în urma unui 

audit de performanță pe care Curtea de Conturi l-a făcut în urmă cu trei 

ani sau mai bine de trei ani; s-a constatat faptul că la nivelul Municipiului 

București nu există aceste hărți de hazard la cutremur - în primul rând - și 

la alunecări de teren – în al doilea rând. Fiind în auditul de performanță, 

nu numai la Primăria Municipiului București, ci și la principalele entități 

care ar trebui să folosească aceste hărți - cum ar fi Inspectoratul pentru 

Situații de Urgență, D.S.U.... 

Domnul colonel Irinel Precup 

Comandantul acțiunii, cel care conduce acțiunea de răspuns; ele 

trebuie puse la dispoziția răspunsului, deci trebuie neapărat făcute aceste 

hărți. Sunt benefice și în afară de asta ar trebui organizat un pic sau refăcut 

Planul efectiv de acțiune la cutremur pornind de la aceste hărți pentru că 

hărțile astea îți dau șansa să identifici riscurile și după aceea trebuie să 

venim cu acoperirea acestor riscuri pe toate paliere, mă refer la situații de 

urgență, ordine publică ș.a.m.d. foarte bine că le-ați băgat acum și trebuie 

achiziționate urgent, domnule președinte! Ar fi bine să ne sprijiniți pentru 

că hărțile astea trebuie făcute acum! Și așa e tardiv. Ele sunt făcute, să 

nu credeți că noi nu avem un Plan de analiză și acoperire a riscurilor și 

împreună cu persoane din mediul academic care cunosc foarte bine zona 

București-ului am reușit să identificăm niște riscuri și să avem locuri de 

adunare a persoanelor la cutremur; sunt multe lucruri pe care nu aș vrea 

să le discutăm acum că ar trebui să vă țin foarte mult și nu asta este 
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intenția mea, dar lucrurile astea trebuie făcute acum! Să lăsăm pentru alt 

buget, nu este ok! Aceasta este urgența numărul 1! 

Domnul director Cătălin Zoican 

Mulțumesc foarte mult! Le-am prins anul acesta în buget, pentru 

faptul că la finalul anului trecut - adică în urmă cu o lună și jumătate - au 

apărut normele de aplicare prin care autorităților publice locale li se dă 

voie să finanțeze aceste tipuri de hărți pentru că începusem să vă spun 

de controlul Curții de Conturi – ei ne-au lăsat ca recomandare să finanțăm 

aceste hărți pentru că cei care trebuie să le întocmească, și vă dau un 

singur exemplu – Institutul de Fizică a Pământului de la Măgurele neavând 

suficienți bani ar trebuit să fie finanțați de Primăria Municipiului București 

care este beneficiarul final, doar că nu exista cadrul legislativ pentru 

această finanțare. La finalul anului trecut a apărut această lege, ne-am 

adresat Ministerului Dezvoltării și am întrebat cum putem să facem să 

intrăm într-o normalitate să putem finanța aceste hărți că sunt foarte 

importante, cum spunea și domnul colonel și am avut plăcuta surpriză ca 

Ministerul Dezvoltării să finanțeze jumătate din întocmirea acestor hărți, 

adică pe lângă faptul că s-a creat cadrul legislativ pentru noi există și 

suportul autorităților centrale prin Ministerul Dezvoltării de a finanța 

jumătate din acest buget. Am făcut o cercetare de piață, ne-am dus către 

cei 2 mari actori care pot întocmi aceste hărți - Institutul INCERC și 

Institutul de Fizică a Pământului – am obținut o cotație de preț, am validat-

o cu cei de la Ministerul Dezvoltării și am prins-o în bugetul aferent anului 

2024. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, și ultima întrebare din partea mea – creez un pic legătura și cu 

ultimul subiect de pe ordinea de zi: erau în discuții niște dispozitive 
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fixe/mobile de blocare a traficului rutier - Pitagon parcă se numesc - pentru 

a fi achiziționate în ideea de a fi folosite la evenimentele "Străzi deschise" 

și la alte evenimente cu public numeros ca să se blocheze accesul în cazul 

în care i-ar scăpa cuiva controlul mașinii sau intenționat ar vrea să intre? 

Domnul director Cătălin Zoican 

Da, știu. Nu am prins aceste lucruri în buget, dacă apreciați o putem 

face acum printr-o hârtie către colegii de la financiar pentru că din câte 

cunosc eu vor fi achiziționate de Administrația Străzilor. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, o să verificăm întâi cu Administrația Străzilor. 

Din partea colegilor, dacă sunt întrebări/observații/comentarii? 

Nu sunt, așa că o să trecem la ultimul punct de pe ordinea de zi, 

respectiv "Discuții despre evenimentul Străzi Deschise" care se va 

desfășura din aprilie până în octombrie aproape în fiecare weekend și aici 

ar fi bine să-i dau cuvântul domnului director de la Poliția Locală a 

Municipiului București, domnul Stroe să ne spună perspectiva dânsului și 

cum putem să sprijinim noi - dacă este cazul - organizarea cât mai bună a 

acestui eveniment.  

Domnul director Eduard Stroe 

Da, evenimentul se va desfășura în perioada 27 aprilie-13 octombrie 

în fiecare weekend cu următoarele diferențe față de ce a fost în anii 

precedenți: activitatea pe Calea Victoriei va începe din data de 27 aprilie, 

iar din weekendul 11-12 mai o să avem încă două locații pe weekend din 

sectoare diferite -  adică, într-o zi de weekend o să avem trei locații unde 

se vor desfășura aceste activități. Locațiile vin din cadrul sectoarelor, noi 

le-am discutat cu Poliția Capitalei și cu Brigada Rutieră, astfel încât să nu 
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avem impact asupra ordinii publice sau în ceea privește traficul rutier. Am 

ajuns la un numitor comun privind aceste locații; oricum o să le declarăm 

în cadrul Comisiei de avizare a adunărilor publice, de fapt organizatorul le 

va declara și avem nevoie în sensul acesta de sprijin pe ce înseamnă 

menținerea ordinii publice în această perioadă cât se desfășoară 

evenimentele.  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, din câte știu și în anii anteriori se mai organizau în alte zone - 

bulevardul Drumul Taberei, bulevardul Bucureștii Noi – înțeleg că poate 

acum se vor organiza mai des în respectivele zone? 

Domnul director Eduard Stroe 

În afară de Calea Victoriei sunt încă 2 zone/zi; anul trecut a fost o 

singură zonă în plus față de Calea Victoriei și nu în fiecare weekend. Acum 

o să fie în fiecare weekend și zonele or să fie diferite, în tot București-ul; o 

să avem câte 2 în plus față de Calea Victoriei. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

În desfășurarea activităților în zonele acele beneficiați și de sprijinul 

Poliției Locale a sectorului respectiv, a Primăriei sau e nevoie să detașați 

acolo colegi de la Poliția Locală a Municipiului București?  

Domnul director Eduard Stroe 

Am încercat o întâlnire cu cei de la sectoare, atunci când am avut 

întâlnirea cu Poliția Capitalei și Brigada Rutieră, unii au răspuns invitației, 

alții nu; avem speranța că ne vor ajuta toți când o să fim în sectoarele lor. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Știți zonele deja? 
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Domnul director Eduard Stroe 

Da, le avem. Sunt discutate cu Poliția Capitalei și cu Brigada Rutieră. 

Sunt mai multe, am o centralizare aici; vreți să vi le spun acum pe toate? 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Dacă sunt multe, nu... 

Domnul consilier general Constantin Hazarian 

Bună ziua! Hazarian sunt! Le puteți transmite pe grup să le vedem 

și noi? 

Domnul director Eduard Stroe 

Sigur că da! 

Domnul consilier general Constantin Hazarian 

Mulțumesc! Aveți și datele sau doar zonele?! 

Domnul director Eduard Stroe 

Sigur că da, avem tot! 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, atunci eventual o să luăm și noi legătura cu sectoarele să 

transmitem că este nevoie și de sprijinul lor. În ce alt fel am putea să 

sprijinim activitatea dumneavoastră? Dacă sunt sugestii și din partea 

celorlalți reprezentanți: ai Jandarmeriei, de la ISU? Vă rog frumos să ne 

spuneți! 

Domnul director Eduard Stroe 

Cel mai important lucru este să fim sprijiniți în teren.  
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Eu m-am gândit că achiziția acelor dispozitive de blocare a traficului 

poate să vină în ajutorul dumneavoastră, și anume că anumite străzi unde 

stătea un agent acum nu va mai sta și va putea desfășura alte activități 

pentru că sunt puse acele dispozitive. Aici, în momentul când le veți 

amplasa – dacă le achiziționăm, asta rămâne de văzut – e de discutat cu 

domnul Precup, astfel încât să existe o cale de acces unde să fie cineva 

sau pe unde pot să treacă să ajungă în zona care este blocată astfel încât 

atunci când e cazul să intervină să nu fie împiedicați de astfel de 

dispozitive; deci, vă rog frumos, să luați în calcul acest lucru, presupun că 

îl discutați, dar haideți să vedem dacă vor fi mai multe străzi blocate în 

felul ăsta. 

Domnul director Eduard Stroe 

Sigur, s-au luat în calcul aceste culoare de urgență pe fiecare locație 

în parte; nu o să avem probleme în sensul acesta. 

Domnul președinte Andrei Rigu 

Ok, bun! Observații/întrebări pe această parte? 

Mă bucur că se dezvoltă și sper să nu avem nici un eveniment 

negativ/neplăcut în timpul acestui eveniment. Bine, atunci dacă nu mai 

sunt alte observații... 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Am postat și eu un mesaj către D.S.S. și aș vrea un răspuns, vă rog!  

Domnul președinte Andrei Rigu 

Acum am văzut: pentru Situații de Urgență. Pentru dumneavoastră 

domnul Zoican! Imediat, să identificăm suma...la secțiunea de funcționare 
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20 30 30 sunt prevăzute 2 servicii de seminare online cu o propunere de 

18 000 lei, pentru ce anume sunt necesare acele sume? 

Domnul director Cătălin Zoican 

Sunt prinse de cele 2 servicii de Integrare multiculturală și Diaspora 

pentru posibile evenimente făcute pentru acest grup țintă de oameni; de 

Ziua Diasporei, în lunile de vară când cetățenii bucureșteni plecați afară 

se întorc în București -  am prevăzut acest tip de comunicare și diseminare 

de eventuale informații necesare acestora prin aceste seminare. Am mai 

făcut anul trecut transmisii din teatrele bucureștene, le-am pus pe internet 

pentru dumnealor, am făcut un webinar anul trecut tot pentru tipul ăsta de 

public țintă și anul acesta am bugetat această sumă tot pentru acest tip de 

evenimente, posibile evenimente pentru că ne dorim să le facem, nu știu 

dacă o să și ajungem să le facem în funcție de necesitate.  

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Eu am înțeles, dar pentru ce este necesară asemenea sumă având 

în vedere că este un seminar online?  

Domnul director Cătălin Zoican 

Dați-mi voie să mă informez cu exactitate și revin la dumneavoastră! 

Doamna consilier general Sanda Hristudor 

Mulțumesc! 

Domnul director Cătălin Zoican 

Mulțumesc și eu! 
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Domnul președinte Andrei Rigu 

Bun, o să declar ședința închisă! Mulțumesc pentru discuții și 

prezență! Rămâne să primim informații de la domnul director, să verificăm 

la Administrația Străzilor, și aceste seminare și să luăm în calcul și 

celelalte observații și comentarii avute în timpul ședinței. Mulțumesc mult 

de tot! O zi bună! 

 

Ședința s-a încheiat la ora 11:45. 
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